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Jaarverslag wijkraad Brakkenstein 2015. 

1. Samenstelling en werkwijze van de wijkraad. 

De wijkraad  is een groep bewoners van de wijk Brakkenstein die de algemene belangen behartigt 

van de bewoners van Brakkenstein. De wijkraad is een onafhankelijke vereniging. Ieder lid is 

deelnemer van de wijkraad op persoonlijke titel. Dit jaar 2015 bestaat de raad uit : 

Hermine Groenendaal voorzitter, Leo Meerts waarnemend voorzitter, Annelies de Wildt secretaris,  

Netty De Hoogh, tot 1-08-2015,en Ine Bergenvoet penningmeester, en de leden, Stefan Daamen, 

Marc Koster, Toon Pelkmans, Rob van Westrienen, Henk Sikking, Willem Kienhuis. 

De wijkraad onderhoudt contact met de gemeente door meestal één maal per jaar te overleggen met 

een delegatie van het college van B&W. In 2015 heeft er ‘n overleg met de wethouders plaats 

gevonden dit jaar. Daarnaast is er samenwerking met de wijkmanager Ed van Dael, en de   

wijkbeheerder Rob van de Wetering.  

De wijkraad heeft in 2015 8 x vergaderd. 24/01,  12/02 ingelaste vergadering, 26/02 openbare 

wijkraad met als hoofdthema de presentatie van de resultaten van het onderzoek onder de 

wijkbewoners. 16/04, 11/06 en 18/06, 17/09, 05/11, 03/12. (openbare vergadering. Dit maal met de 

onderwerpen ontwikkeling nieuwe basisschool /parkeren en verkeer/ STIP/en mijn buurtje.nl), 

De vergaderingen vinden plaats in verzorgingshuis De Veste Brakkenstein aan de Driehuizerweg.  

De wijkraad communiceert met de buurt middels de papieren uitnodiging voor de openbare 

vergadering. Deze wordt een week voor de datum huis aan huis verspreid. Naast de uitnodiging en 

de agenda worden daarin de relevante thema’s kort toegelicht.  Standaard ontvangen de volgende 

mensen digitaal op naam een uitnodiging: wijkmanager Ed van Dael, wijkbeheerder Rob van de 

Wetering, wijkagent Jan van Uden, namens ZZG Rik Geerling, huisarts Paul Pulles,  

De wijkraad maakt ook gebruik van de website www.brakkenstein.nl. Er is een speciale pagina voor 

de wijkraad aangebracht. De agenda en verslag van de openbare vergadering zijn daar te vinden. 

 

2. Financiën. 

De wijkraad heeft dit jaar gewerkt met een budget van 1200 euro subsidie van de gemeente 

Nijmegen. 

 

3. Communicatie in en met de wijk.  

In 2015 heeft hebben Jorn Vrakking en Henk Sikking een facebookpagina aangemaakt van de 

wijkraad, deze is te vinden door op facebook wijkraadbrakkenstein in te typen. In 2015 heeft de 

wijkraad een eigen groepspagina op mijnnijmegenzuid.nl ingericht. Hierin staan de namen van de 

wijkraadsleden en het algemene emailadres van de wijkraad. 

Dit jaar stond in het teken van de heroprichting van het wijkblad. Tijdens een van de bijeenkomsten 

van de gemeentelijke toekomstagenda meldde zich een aantal wijkbewoners om het wijkblad nieuw 

leven in te blazen. Henk Sikking maakt deel uit van de redactie. Het eerste nummer zal in januari 

2016 verschijnen. 

  

4. Ontwikkelingen gebied Kerk en Klooster.  

Dit jaar is de bouw van het hof-gebouw en het parkgebouw in de kloostertuin van start gegaan. Als 
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het af is (prognose is eind 2016) dan komen de paters Jezuïeten er te wonen die nu nog in het 

klooster Berchmanianum aan de rand van onze wijk wonen. 

Daar al jaren geleden voor deze bouwplannen goedkeuring is afgegeven door de gemeente was er 

voor de Wijkraad geen reden meer om tegen de plannen in het verweer te komen. 

Als de bouw helemaal klaar is zal de kloostertuin over worden gedragen aan de gemeente. Als 

Wijkraad zijn we in overleg met de gemeente om ervoor te zorgen dat het beheer –van de luxe 

ingerichte tuin- ook daadwerkelijk door de gemeente kan en zal worden uitgevoerd. 

5. Nieuwbouw Basisschool in Hart van Brakkenstein. 

6. Vluchtelingen opvang Heumensoord.  

Dit jaar is gestart met de vluchtelingenopvang in Heumensoord.  

In oktober van het jaar heeft de wijkraad een persbericht gemaakt dat hier integraal wordt 

opgenomen. 

"De colleges van Burgermeester en Wethouders van de gemeente Nijmegen en Heumen hebben 

besloten om mee te werken aan tijdelijke opvang van 3.000 vluchtelingen in het Heumensoord. 

Inmiddels zijn honderden vluchtelingen gearriveerd en ook deze week zullen meer vluchtelingen naar 

Heumensoord komen. 

In een bestuursovereenkomst met het Centraal Opvangorgaan Asielzoekers (COA) zijn afspraken 

gemaakt over de opvanglocatie. Zo zijn er afspraken gemaakt over het maximaal aantal op te vangen 

vluchtelingen, de duur van de tijdelijke noodopvang, maar ook over het contact met de 

omwonenden. De gemeente Heumen gaat over de vergunningverlening. De afspraken over het 

zorgvuldig beheer van het terrein, Heumensoord is een natuurgebied en een waterwingebied, 

worden nader uitgewerkt met Vitens en Natuurmonumenten. De gemeenten zijn tijdens de 

opbouwfase voortdurend in contact met elkaar, met het COA en ook met de omwonenden en 

hulpverleners zoals politie, brandweer en GGD. 

De Wijkraad Brakkenstein vindt het van belang dat er expliciet aandacht is voor de veiligheid in de 

wijk en de gevoelens welke leven onder bewoners. Daarnaast vindt de Wijkraad het belangrijk dat de 

partijen betrokken bij de vluchtelingenopvang goed communiceren met inwoners uit de wijk en tijdig 

informatie verstrekken aan omwonenden.  

Voor wat betreft initiatieven, die binnen de wijk zijn ontstaan, vindt de Wijkraad het vanzelfsprekend 

dat gemeentes en COA hier een coördinerende rol in vervullen. 

De Wijkraad stemt regelmatig af met de gemeente over de opvang. Signalen vanuit de wijk zullen 

daarbij onder de aandacht worden gebracht.  

Meer informatie over de opvang is te vinden op  

http://www2.nijmegen.nl/wonen/zorgwelzijn/opvang/opvang_heumensoord. En op 

https://www.coa.nl/nl/opvanglocaties/nijmegen-noodopvang Informatie over de wijkraad kunt u 

vinden op https://www.mijnnijmegenzuid.nl/nijmegen-zuid1/de-wijken/brakkenstein. 

 

7. Parkeeroverlast.  

Het parkeren in de wijk blijft een hardnekkig probleem in de wijk. Vooral de bewoners aan de noordzijde van 

de wijk (tussen Houtlaan en Kanunnik van de Putstraat / Schoutstraat en de Buurmansweg) ervaren regelmatig 

overlast van studenten en medewerkers van de Universiteit, die hun auto parkeren in deze straten.  



 
 

3 
 

De wijkraad heeft overleg gehad met de gemeente en hier aandacht voor gevraagd. De gemeente had in 2013 

aangekondigd om het parkeerdrukonderzoek van 2011 te herhalen in 2015, nadat het Grotiusgebouw (met 

parkeergarage) in gebruik is genomen. Tevens was intussen in de wijk St. Anna betaald parkeren ingevoerd. De 

effecten van deze maatregelen zouden mogelijk in het nieuwe onderzoek zichtbaar worden. In november 2015 

heeft de gemeente opnieuw een parkeerdrukonderzoek uitgevoerd. Het resultaat geeft echter geen wezenlijk 

ander beeld. Ook nu blijkt de grootste druk in de noordelijke straten te liggen.  

Tijdens het overleg met gemeente, over de resultaten van het 2
e
 parkeerdruk onderzoek, komt de gemeente 

tot de conclusie dat de parkeerdruk in de gehele wijk niet onaanvaardbaar hoog is binnen de totale wijk. Ze zijn 

echter wel bereid om een enquête uit te voeren om het draagvlak te meten in de wijk voor de invoering van 

betaald parkeren in de wijk. Voorwaarde is dan wel dat het betaald parkeren voor de gehele wijk wordt 

ingevoerd.  In 2016 wordt hier nader overleg over gevoerd met de gemeente. 

 

8. Nacht van de ommetjes in Brakkenstein. 

De Nijmeegse nachtburgemeester heeft zich ook dit jaar weer ingezet voor de organisatie van de nachtelijke 

ommetjes in Nijmegen. In totaal zijn er in 2015 acht ommetjes georganiseerd door de verschillende wijken. Ook 

dit jaar is in de wijk Brakkenstein weer een ommetje georganiseerd. Het comité bestond dit jaar uit Ron 

Reefman, Els Hopman, Fabienne Kanis en Stefan Daamen. Elke jaar bedenkt het comité  een ander thema. Dit 

jaar luidde het thema: ‘Door de bomen Brakkenstein zien’. Ieder jaar starten we bij Roomsch Leven en van 

daaruit liepen circa 80 deelnemers, waaronder wethouder Tankir. Vanaf Roomsch Leven voerde het ommetje 

naar de begraafplaats, het bosje bij Vitens, het bosje van Vroom om vervolgens bij de JOP even stil te staan bij 

de ontwikkelingen daar. Bij elke locatie werd even stilgestaan en een verhaal over de geschiedenis of 

achtergrond verteld. De tocht werd vanaf daar voortgezet onder begeleiding van de doedelzakspeler naar de 

Kannunik (de wijkplaats in wording). Het ommetje eindigt bij Vurrukkulluk waar de deelnemers getrakteerd 

werden op een hapje en een drankje.  Opnieuw een successtory, die voor herhaling vatbaar is.  

9. Nieuwe onderwerpen. 

De WAP Wijkaanpakprogramma Brakkenstein. 

In dit jaar heeft de gemeente samen met de wijkbewoners van Brakkenstein de nieuwe 

toekomstagenda opgesteld. Namens de wijkraad heeft Henk Sikking deelgenomen aan de regiegroep 

die het proces moest volgen en bewaken. Gedurende het jaar is de wijkraad op hoofdlijnen 

geïnformeerd. Op 26 november was  in Roomsch Leven een bewonersavond, waarbij het 

wijkaanpakprogramma WAP is aangeboden aan wethouder Helmer en aan de wijk. De wijkraad zal 

samen met de gemeente de voortgang van het WAP bewaken. 

 

 

 


